
ÒCal un radar de tram a For ti� i ja est� previstÓ

Uns 3.600 vehicles diaris travessen pel mig del poble des de la C-31 f ins a

lÕN-260 en dos sentits

Em presentar� a la reelecci�

LÕexpressi� nom�s dÕarribar va ser Òvolem canviar din�miquesÓ.I penso que ho hem fet. La valoraci� �s positiva.

En ajuntaments petits sense dedicacions ni parcials ni exclusives costa. La sensaci� al municipi �s dÕhaver

canviat coses. Hem buscat la manera de prendre les decisions amb el m�xim de consens possible. Ens trobem

amb entitats per a gaireb� tot, per decidir els grups de la festa.Tenen un reglament de par ticipaci� ciutadana.S�.

Des de fa poc. Hem creat el consell de poble i �s un �rgan que ens ha de funcionar per acostar m�s les

decisions als ve�ns. Parlar molt amb la gent fa que les decisions que es prenen estiguin refor�ades, treballades i

madurades. Vam incloure al programa tenir un espai de decisi� conjunta i el reglament sÕha anat fent. Haur�em

preferit tenir-ho enllestit abans per� ha anat aix�. Ja vam treballar el reglament dÕuna manera par ticipativa,

debatent ar ticle per ar ticle a par tir dÕaltres reglaments. En cinc trobades ens vam fer el reglament a mida. Els

especialistes ens deien que el primer pas era informar la gent i fer-li entendre que seÕls explica tot el que es cou a

lÕAjuntament.Informen tant com poden.Hem tret el BMI (Butllet� Municipal dÕInformaci�), que publiquem

trimestralment, i hi expliquen les actuacions fetes en el darrer trimestre. Volem que la gent s�piga en qu� sÕha

inver tit i qu� ha costat. La gent vol saber qu� sÕha fet i la informaci� genera converses i debats. En el pressupost

del 2018 ja sÕhi han incl�s 6.000 euros que la gent decidir� on sÕhan dÕinver tir. El 31 dÕoctubre es tanquen les

propostes. La intenci� �s anar augmentant aquesta par tida.La rehabilitaci� del tram inicial del carrer Major ha

estat un projecte impor tant.SÕha anat fent en els mesos dÕestiu. Encara no est� acabat, falta el soterrament

dÕalgun servei. En lÕentrada provinent de Riumors tindrem un vial un xic m�s ample, tal com ja preveien les

normes subsidi�ries del 1996. Preveien la retirada de les parceláles i la continuaci� dÕuna vorera. Realment era un

espai molt estret, de 5 metres, i ara per seguretat i per mobilitat sÕha fet lÕactuaci�, gr�cies a una cessi�

volunt�ria dels ve�ns. LÕobra ha anat a c�rrec de lÕAjuntament gr�cies a una subvenci� de 39.444 euros de la

Diputaci�.El tr�nsit ha augmentat molt per dins la poblaci� i aix� els genera problemes.�s totalment insostenible.

S�n 3.600 vehicles diaris els que travessen el poble des de la C-31 f ins a lÕN-260 en dos sentits. No �s un tr�nsit

de cap de setmana, �s un tr�nsit diari. Des que es va inaugurar aquesta carretera asfaltada entre For ti� i la C-31,

en direcci� a Vilamalla ha estat un calvari per al poble.Hi veuen solucions?Es van posar uns sem�fors per a

unes cru�lles conf lictives. Ara sÕha despla�at i hem passat a tenir un tram del carrer Reina Sibilála amb voreres

senyalitzades que delimiten lÕespai de vianants i el dels vehicles. Aix� ens ha de permetre allargar el temps de

pas per For ti�, no fer-lo tan atractiu. Aquesta acci� prov� dÕun estudi de mobilitat que ens ha fet el Servei Catal�

de Tr�nsit el 2018. Aix� ens permet que entre la rotonda del pol�gon industrial, en direcci� a Vilamalla, i aquest

sem�for hi hagi un quil�metre. Aix� est� pensat amb la idea dÕinstalálar un radar de tram que alenteixi el tr�nsit a

una velocitat real de 30 km/hora. No volem que sigui una travessa atractiva per a tothom Aix� no �s una

carretera, �s un carrer dÕun poble on passen molts cotxes.Han fet un estudi local dÕhabitatge. Per qu�?Tenim

algunes parceláles de protecci� of icial que no es van desenvolupar i llavors ens plantegem dÕobrir la possibilitat

als joves que vulguin a accedir a un habitatge. Mirant les estad�stiques dÕhabitatges tancats, ens trob�vem que a

For ti� nÕhi ha uns 50 de tancats. Hem volgut saber quina �s la realitat i que en puguin sorgir habitatges per a

joves. LÕestudi ens donar� la diagnosi dels habitatges que tenim, per poder fer vies dÕhabitatge i poder afavorir

lÕacc�s a lÕhabitatge als joves del municipi. Tenim la urbanitzaci� Rec del Mol� que sÕest� desenvolupant, amb sis

o set habitatges nous anuals, i aix� ens fa incrementar any rere any la poblaci�. Amb el projecte es poden fer

projectes de masoveria urbana, habitatge per a lloguer social. Ens podrem plantejar diferents q�estions en



pol�tiques dÕhabitatge.T� previst tornar-se a presentar a les eleccions?S�. Aix� ho tenim pensat. Hi ha coses per

fer. La idea �s que lÕequip sigui molt semblant. Repetirem com a Gent per For ti�-Acord Municipal i els companys

em volen com a cap de llista. Si soc elegit alcalde, ser� Ðaix� s�ÐÊel meu �ltim mandat.Prioritats per als �ltims

anys.Acabar de millorar la mobilitat al municipi. Amb la carretera la tranquilálitat dels ve�ns sÕha alterat. Es va

inaugurar a f inals del 2004 i va ser presentada a la premsa per Pere Macias com la segona variant de Figueres.

Aix� ens va fer molt de mal. Van asfaltar la carretera entre For ti� i la C-31 perqu� hi pass�s aquest volum de

cotxes. Els ressalts no han redu�t el tr�nsit, els sem�fors lÕhan regulat i han por tat seguretat. La intenci� �s que

el radar de tram es pugui posar en funcionament i allargui el temps, i els GPS deixin de marcar-la com a ruta m�s

r�pida. Hi ha una feina constant de contactes amb les empreses de serveis de mapes Google, Tom Tom i estem

constantment modif icant velocitats, tonatges, per tal que per GPS no sur ti com a via alternativa.Mobilitat i qu�

m�s?La pla�a Catalunya. Ara �s un campi qui pugui dÕaparcament i de vianants. Volem que sigui una cosa molt

consensuada, molt treballada a trav�s de la par ticipaci� de la gent. Hi ha pocs ve�ns que resideixen a la pla�a

per� �s de tothom. La gent hi fa vida i se la sent seva. Ha de ser un punt dÕactuaci�.
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